



香港運動員就業及教育計劃
Hong Kong Athletes Career & Education Programme (HKACEP)



Ontario eSchool
加拿大安省網上中學

遞交日期
Date of
Submission

加拿大安省網上中學運動員獎學金計劃
Ontario eSchool Athlete Scholarship Program

運動員申請表格 Athlete Application Form

甲部 – 個人資料 (由申請人填寫)

Part A – Personal Particulars (To be completed by Applicant)

中文姓名 Name in Chinese	
英文姓名 Name in English	
出生日期 Birthday	(DD/MM/YY)
聯絡電話 Contact No. (Mobile)	
電郵 Email Address	

乙部 – 運動成績 (由申請人填寫，必需由體育總會確認)

Part B – Sport Achievements (To be completed by Applicant and verified by National Sports Association)

運動項目 Sport	(請填寫一項運動項目, One Sport only)	
過去3年的本地/國際賽事最佳成績 Best sport results in local or international competitions in the past 3 years 如位置不足，可詳列所有成績於附頁中 If more space is required, please list out all achievements in separate paper	賽事名稱 / 項目 / 成績 Competition Title / Event / Result (Ranking)	賽事日期 Date of competition (DD/MM/YY)
	1.	
	2.	
	3.	
	4.	
	5.	

本人謹代表所屬體育總會確認以上運動成績及申請人為本會之有效會員。

I, the undersigned, on behalf of the respective NSA hereby verify the above-mentioned sports results and the Applicant is a member of the NSA.

授權代表姓名 Name of Authorised Representative: _____

授權代表職位 Position of Authorised Representative: *President / Chairman / Hon. Secretary General

*請圈出合適的職位 Please circle the appropriate Position

聯絡電話 Contact No.: _____ 聯絡電郵 Email Address: _____

簽署及蓋章 Signature & NSA's Chop: _____ 日期 Date: _____



香港運動員就業及教育計劃
Hong Kong Athletes Career & Education Programme (HKACEP)



Ontario eSchool
加拿大安省網上中學

加拿大安省網上中學運動員獎學金計劃
Ontario eSchool Athlete Scholarship Program

運動員申請表格 Athlete Application Form

丙部 – 學歷 (由申請人填寫)

Part C - Education Background (To be completed by Applicant)

就讀學校 School				
年級 Grade				
校內英文成績 School English Grade				
英文公開試成績 (如有) English Proficiency Test Result (If applicable)	IELTS		TOEFL	
	其他 (請註明) Others (Please specify)			

丁部 – 以不多於200字說明你對完成此網上課程的承諾 (由申請人填寫)

Part D – Please use less than 200 words to explain your commitment to complete the program. (To be completed by Applicant)



香港運動員就業及教育計劃
Hong Kong Athletes Career & Education Programme (HKACEP)



Ontario eSchool
加拿大安省網上中學

加拿大安省網上中學運動員獎學金計劃
Ontario eSchool Athlete Scholarship Program

運動員申請表格 Athlete Application Form

申請者確認甲部至丁部資料無誤及簽署

The Applicant hereby confirms that the information provided in Part A and D is true and correct:

申請者簽署 Signature of the Applicant

日期 Date

監護人簽署及姓名 Guardian's signature & Name

關係 Relationship

聯絡電話 Contact No. (Mobile)

(如申請人如未滿十八歲，必須由監護人簽署作實 Applicant under 18 years must be endorsed by a Guardian)

表格內所填寫之個人資料只會作為中國香港體育協會暨奧林匹克委員會-香港運動員就業及教育計劃及加拿大安省網上學院有限公司審核申請用途。主辦機構承諾遵守《個人資料(私隱)條例》的規定處理申請表格的個人資料。未獲取錄申請人的個人資料，將於其落選日期後24個月內全部銷毀。The personal data provided by means of this form will be used by the Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China – HKACEP and Ontario eSchool Asia Limited only. Personal data provided will be used strictly in accordance with the Personal Data Policies. All information collected from unsuccessful applicants will be destroyed within 24 months.

註 Note

1. 請將填妥之申請表格盡快交回所屬總會，以便總會集中統籌提名事宜。總會需於2019年7月2日(星期二)前將申請表格及總會提名表交回香港運動員就業及教育計劃辦事處。
Please submit the completed application form to NSA Office for verification and nomination at once. NSA must submit the application form and NSA nomination form on or before 2 July 2019 (Tuesday).
2. 每個體育總會最多可提名兩名運動員申請成為加拿大安省網上中學運動員獎學金計劃候選人。
Each NSA can nominate a maximum of 2 athletes to be candidates of the Ontario eSchool Athlete Scholarship Program.
3. 除運動成績外(乙部)外，評審委員會亦會考慮申請人的英語水平及學歷(丙部)及完成獎學金計劃課程的承諾(丁部)等因素以評選出合適的獎學金得獎人。
Apart from sports achievements (Part B), the Awardee Selection Panel will also consider applicant's education background and English proficiency (Part C) and commitment to complete the sponsored course (Part D) to select the most suitable awardees for receiving the scholarship.
4. 除申請表外，申請人需一併提交由中三至中五的校內成績表及英文公開試成績單，以供加拿大安省網上中學評定申請人的學歷。
Applicant should submit the completed application form together with form 3 to form 5 school reports and results of English proficiency test for education background verification by Ontario eSchool.